
Dz.18.0020.1.34.2013
Podsumowanie:

XXXIV sesja VI kadencji 
w dniu 4 lipca 2013 r.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji.
4. Projekty uchwał wnoszone przez Zarząd i komisje problemowe:

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 1,
- w  sprawie  opinii  dla  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Zespół  Szkół

Gastronomicznych Nr 1 umowy najmu z Polską Telefonią Cyfrową Centertel Sp. z o.o.
– druk nr 2,

- w sprawie podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia priorytetowe Dzielnicy
XVIII w 2014 roku – druk nr 3,

- w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy XVIII do wydawania opinii i występowania
z wnioskami zgodnie z § 4 pkt 4 i 5 Statutu Dzielnicy – druk nr 4,

- w sprawie opinii do zbycia działki nr 389/1 i 390/1 obr. 33 jednostka ewidencyjna Nowa
Huta w Krakowie – druk nr 5,

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 6,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 7,
- w  sprawie  zadań  powierzonych  w  zakresie  Programu  Poprawy  Bezpieczeństwa  dla

Miasta Krakowa „Bezpieczny Kraków” na rok 2014 – druk nr 8.
5. Wolne wnioski (na piśmie).
6. Informacje z pracy Zarządu.
7. Oświadczenia i komunikaty.
8. Ustalenie terminu następnej sesji.
9. Zamknięcie sesji.
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Podjęte uchwały: 

 XXXIV/496/13 w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego.
 XXXIV/497/13 w sprawie opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół 

Gastronomicznych Nr 1 umowy z Polską Telefonią Cyfrową Centertel 

Sp. z o.o.
 XXXIV/498/13 w sprawie podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia 

priorytetowe Dzielnicy XVIII w 2014 roku.
 XXXIV/499/13 w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy XVIII do wydawania opinii 

i występowania z wnioskami zgodnie z §4 pkt 4 i 5 Statutu Dzielnicy.
XXXIV/500/13 w sprawie opinii do zbycia działki nr 389/1 i 390/1 obr. 33 jednostka 

ewidencyjna Nowa Huta w Krakowie.
 XXXIV/501/13 w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego.
XXXIV/502/13 w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego.
 XXXIV/503/13 w sprawie zadań powierzonych w zakresie Programu Poprawy 

Bezpieczeństwa dla Miasta Krakowa „Bezpieczny Kraków” na rok 2014.
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Dz.18.0020.1.34.2013

PROTOKÓŁ
XXXIV SESJI RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta 

XXXIV sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 4 lipca 2013 r. w siedzibie
Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6.
W załączeniu:

1) Lista obecności radnych– zał. nr 1.
2) Wnioski o wprowadzenie projektu uchwały na Druku nr 5, 6, 7 i 8 – zał. nr 2,3,4,5.
3) Oryginały uchwał - zał. nr 6.
4) Wolny wniosek radnej Miłosławy Ciężak – zał. nr 7.
5) Oświadczenie radnej Katarzyny Kapelak-Legut – zał. nr 8.

________________________________

XXXIV  sesję  Rady  Dzielnicy  XVIII  Nowa  Huta  otworzył o  godz.  18.00
Przewodniczący Rady i  Zarządu Dzielnicy XVIII,  Pan Stanisław Moryc,  który serdecznie
przywitał obecnych na sali i stwierdził quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodniczący  przystąpił  do  zatwierdzenia  porządku  obrad.  Projekt  porządku  został
doręczony do skrytek wraz z zaproszeniem na sesję.
Projekt porządku obrad obejmował:
1. Otwarcie sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji.
4. Projekty uchwał wnoszone przez Zarząd i komisje problemowe:

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 1,
- w  sprawie  opinii  dla  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Zespół  Szkół

Gastronomicznych Nr 1 umowy najmu z Polską Telefonią Cyfrową Centertel Sp. z o.o.
– druk nr 2,

- w sprawie podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia priorytetowe Dzielnicy
XVIII w 2014 roku – druk nr 3,

- w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy XVIII do wydawania opinii i występowania
z wnioskami zgodnie z § 4 pkt 4 i 5 Statutu Dzielnicy – druk nr 4.

5. Wolne wnioski (na piśmie).
6. Informacje z pracy Zarządu.
7. Oświadczenia i komunikaty.
8. Ustalenie terminu następnej sesji.
9. Zamknięcie sesji.
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Prowadzący obrady Stanisław Moryc poinformował, że wpłynął wniosek o włączenie
pod obrady projektu uchwały:

-  w sprawie opinii do zbycia działki nr 389/1 i 390/1 obr. 33 jednostka ewidencyjna Nowa
Huta w Krakowie (zał. nr 2)

Wszyscy Radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały – Druk Nr 5.
Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –     17 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       0

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego (zał. nr 3)
Wszyscy Radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały – Druk Nr 6.
Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –     17 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       0

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego (zał. nr 4)
Wszyscy Radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały – Druk Nr 7.
Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –     17 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       0

-  w  sprawie  zadań  powierzonych  w  zakresie  Programu  Poprawy  Bezpieczeństwa  dla
Miasta Krakowa „Bezpieczny Kraków” na rok 2014 (zał. nr 5)

Wszyscy Radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały – Druk Nr 8.
Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –     17 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       0

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami. 
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało         –     18 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       0
Porządek obrad XXXIV sesji został przyjęty.
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3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji.

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z XXXIII sesji
Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady – nikt nie wniósł zastrzeżeń i uwag.
Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXXIII sesji został przyjęty.

4. Projekty uchwał wnoszone przez Zarząd i komisje problemowe:

Przystąpiono do procedowania uchwał.
Prowadzący  obrady  Stanisław  Moryc  przedstawił  projekty  uchwał  przygotowane  przez
Zarząd Dzielnicy XVIII Nowa Huta i komisje problemowe.

Druk  nr  1  –  projekt  Zarządu  –  referent  Małgorzata  Bąk,  pozytywna  opinia  Komisji
Mieszkalnictwa, Rodziny i  Polityki Społecznej.

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało         –     19 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się       -      0
Uchwała nr XXXIV/496/13. 

Druk  nr  2  –  projekt  Zarządu  –  referent  Janusz  Więcław,  pozytywna  opinia  Komisji
Planowania, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarczego.

- w sprawie opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół Gastronomicznych Nr
1 umowy najmu z Polską Telefonią Cyfrową Centertel Sp. z o.o.
W  dyskusji  głos  zabrali  radni:  Miłosława  Ciężak,  Edward  Porębski  –  zgłosił  wniosek  o
zmianę  formy  Uzasadnienia,  Stanisław Moryc,  Mariusz  Woda,  Janusz  Więcław,  Mariusz
Woda, Józef Szuba, Miłosław Ciężak
Stanisław Moryc zgłosił  autopoprawkę  do Uzasadnienia polegającą  na wykreśleniu zdania
„Zysk pozwoli na zwiększenie budżetu szkoły.” 
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało         –     15 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się       -      3 radnych
Uchwała nr XXXIV/497/13. 

Druk nr 3 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc, pozytywna opinia Komisji Edukacji,
Turystyki i Sportu, pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, pozytywna opinia
Komisji  Kultury  i  Zabytków,  pozytywna  opinia  Mieszkalnictwa,  Rodziny  i  Polityki
Społecznej,  pozytywna  opinia  Prawa  I  porządku  Publicznego,  pozytywna  opinia  Komisji
Zdrowia i Profilaktyki.

- w sprawie podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia priorytetowe Dzielnicy 
XVIII w 2014 roku.

Radna Krystyna Frankiewicz zapytała o przyczyny przeznaczenia środków i ich wysokości na
część zadań  (gazetka, rugby, scrable, biathlon, piłka plażowa, Grupa Wsparcia). 
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Prowadzący udzielił wyjaśnień. 

Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało         –     12 radnych
Przeciw         -      1 radny 
Wstrzymało się      -       6 radnych
Uchwała nr XXXIV/498/13. 

Druk  nr  4  –  projekt  Zarządu  –  referent  Stanisław  Moryc,  pozytywna  opinia  Komisji
Rewizyjnej.

- w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy XVIII do wydawania opinii i występowania z
wnioskami zgodnie z § 4 pkt 4 i 5 Statutu Dzielnicy.

Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało         –     18 radnych
Przeciw         -       1 radny 
Wstrzymało się      -       0 
Uchwała nr XXXIV/499/13. 

Druk  nr  5  –  projekt  Zarządu  –  referent  Janusz  Więcław,  pozytywna  opinia  Komisji
Infrastruktury Komunalnej, pozytywna opinia Komisji Planowania Przestrzennego, Ochrony
Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarczego.

- w sprawie opinii do zbycia działki nr 389/1 i 390/1 obr. 33 jednostka ewidencyjna Nowa 
Huta w Krakowie.

Przewodniczący poinformował o wprowadzeniu autopoprawki – zmiana daty na 4 lipca 2013.

W  dyskusji  głos  zabrali  radni:  Edward  Porębski,  Janusz  Więcław,  Edward  Porębski,
Stanisław Moryc. 
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało         –      19 radnych
Przeciw         -       0
Wstrzymało się      -        0  
Uchwała nr XXXIV/500/13. 

Druk  nr  6  –  projekt  Zarządu  –  referent  Małgorzata  Bąk,  pozytywna  opinia  Komisji
Mieszkalnictwa, Rodziny i  Polityki Społecznej.

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało         –     18 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       0
Uchwała nr XXXIV/501/13. 
 
Druk  nr  7  –  projekt  Zarządu  –  referent  Małgorzata  Bąk,  pozytywna  opinia  Komisji
Mieszkalnictwa, Rodziny i  Polityki Społecznej.
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- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało         –     18 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       0
Uchwała nr XXXIV/502/13. 

Druk nr 8 – projekt Zarządu – referent Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, na wniosek
Dzielnicowego  Zespołu  Koordynacyjnego,  pozytywna  opinia  Komisji  Prawa  i  Porządku
Publicznego.

- w sprawie zadań powierzonych w zakresie Programu Poprawy Bezpieczeństwa dla Miasta
Krakowa „Bezpieczny Kraków” na rok 2014.

W  dyskusji  głos  zabrali  radni:  Edward  Porębski,  Stanisław  Moryc,  Andrzej  Kowalik,
Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Miłosława Ciężak, Krystyna Frankiewicz, Janusz
Więcław, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Anna Stabryła, Maria Sajdak, Krystyna
Frankiewicz.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało         –     19 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       0
Uchwała nr XXXIV/503/13. 

5. Wolne wnioski.

Wolne wnioski – radna Miłosława Ciężak  złożyła wniosek (zał. nr 7).

6. Informacja z pracy Zarządu.

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował  o pogrzebie Śp.  Dyrektora Szkoły
Podstawowej  nr  37,  koncercie  jubileuszowym  Zespołu  Pieśni  i  Tańca  Nowa  Huta,
spotkaniach z przedstawicielami ZIKIT, ZIS.
Prowadzący podziękował radnym za pomoc w przygotowaniu i przeprowadzeniu imprezy pn.
DNI Nowej Huty – kulturalnie, rodzinnie i sportowo oraz wsparcie Fundacji MATIO.

Przewodniczący poprosił radnych o pomoc w organizacji Dożynek Miejskich, które odbędą
się 25 sierpnia 2013 w os. Wolica, początek godz. 12.30.

.
Ustalono terminy posiedzeń komisji problemowych Rady w dniach 26, 27, 28 sierpnia 2013.

Członek Zarządu Krystyna Jastrzębska podsumowała współpracę z Grupą Wsparcia i
obszernie odniosła się do zaistniałej sytuacji.

7. Oświadczenia i komunikaty.

Radna Katarzyna Kapelak-Legut odczytała Oświadczenie i złożyła je do protokołu – zał. nr 8.
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Radna Katarzyna Frankiewicz poinformowała o wizji w terenie dotyczącej zalewania  domów
w okolicy Kopca i podtapiania terenów w osiedlu Mogiła. 

Radna  Miłosława  Ciężak  zaproponowała  powołanie  Komisji  ds.  ochrony
przeciwpowodziowej i zalewania wodami opadowymi oraz podjęcie zdecydowanych działań
w celu zabezpieczenia terenów zagrożonych.
  
Następnie głos zabrały przedstawicielki Grupy Wsparcia, które poruszyły tematy:
- informacja na temat tegorocznego wyjazdu na turnus rehabilitacyjnego,
- problem opieki nad osobami niepełnosprawnymi,
- podziękowania dla radnej Krystyny Jastrzębskiej.

Radny  MK  Tomasz  Urynowicz  przypomniał  wcześniejszą  pomoc  dla  osób
niepełnosprawnych i odniósł się do obecnych problemów. 

Radna Elżbieta Mitka poruszyła sprawę współpracy radnych. 

Radna  Katarzyna  Kapelak-Legut  odniosła  się  do  wypowiedzi  przedstawicielek  Grupy
Wsparcia i radnego MK.  

Przewodniczący poinformował, że w ramach zadań na rok 2014 zostaną przeznaczone środki
na turnus rehabilitacyjny.  

8. Ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodniczący  Rady  i  Zarządu  Dzielnicy  XVIII  Nowa  Huta  Stanisław  Moryc
poinformował radnych o terminie następnej sesji, która odbędzie się w dniu 29 sierpnia  2013
roku o godzinie 18.00 w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII.
Obecnych na sesji uznaje się za prawomocnie powiadomionych o terminie sesji.

9. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący  Rady  i  Zarządu  Dzielnicy  XVIII  Nowa  Huta  Stanisław  Moryc
zamknął XXXIV sesję o godz. 19.20, wyczerpując cały program porządku obrad.

Protokołowała :                    Przewodniczący Rady i Zarządu             
                                                                                    Dzielnicy XVIII

Małgorzata Kowalska                    Stanisław Moryc
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